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ULTRASONIC WELDING MACHINE 

Model:	DH-80W(Mesh	Welding)	

User Manual	



Thank you for choosing the U.S. Solid ultrasonic welding machine.  

Please check the package firstly to make sure it is not damaged in transit 
before use. For ques?ons, please contact us at service@ussolid.com for help. 

To ensure the best user experience, we recommend reading the user manual 
thoroughly and keeping it for future reference. 

Product Usage  

Ultrasonic welding machines can be used for welding of thermoplasKc 
materials, suitable for welding or riveKng of plasKcs, welding of various 
fabrics, rubber welding, and forming of thermoplasKc plasKcs. 

Product Features 

• Split-type design, simple and elegant appearance, easy opera?on. 

• Handheld welding, flexible and convenient, with ergonomic design for easy 
control and use. 

• Stable ultrasonic generator that can automa?cally, quickly, and accurately 
perform ultrasonic welding tasks. 

• Grid-like welding joint, larger welding area, more secure. 

• Automa?c amplitude compensa?on, which can automa?cally compensate 
for the op?mal resonant output according to samples of different materials. 

• Ultrasonic technology op?mizes the thermal welding defects (avoiding 
yellowing, edge burning, and virtual lack of welding). 

• Portable opera?on, fast, clean, safe, and stable. 

• The circuit comes with protec?ve devices. 



Ultrasonic Welding Principle 
 

Ultrasonic Welding Diagram 
The principle of ultrasonic welding machine is to convert the electrical energy into ultrasonic 
mechanical energy. This is achieved by using a piezoelectric ceramic transducer to transmit 
mechanical vibra?on to the welding head, vibra?ng at a frequency of 28,000 to 40,000 ?mes 
per second. The mechanical vibra?on is then transferred to the workpiece through the 
amplitude transformer, breaking down the molecular structure of the material using the 
generated heat to melt and fuse the workpiece surface. The resul?ng bond strength is 
comparable to that of the base plas?c material. 

Product Diagram & OperaKon 
 

Connect the power supply, switch on the machine, adjust the ultrasonic power, press and 
hold the ‘Triggering BuTon’ for welding output. 



Product Size 

Machine 

 

Welding Handle 



Technical Data 

Warranty 

U.S. Solid warrants your ultrasonic welding machine to be free from defects in 
materials or workmanship under normal use and service for one year from the 
date of original purchase. All defec?ve devices under normal use will be 
repaired or replaced for free. All parts, except for consumable welding 
accessories, will be covered under this warranty. 

Contact Us  

Website: www.ussolid.com 

Email: service@ussolid.com 

Address: 4560 Johnston Parkway, Cleveland, Ohio 44128 USA 

Model DH-80W

Power Supply AC 110V, 60 Hz

Ultrasonic Power 500 W

Ultrasonic Frequency 28 ± 3 kHz Frequency Sweep

Power Adjustment 10%-100%(knob)

Piezoelectric Frequency Converter
CV33, PZT Lead Zirconate Titanate 

Piezoelectric Ceramic

Welding Head Diameter 9 mm

Welding Head Material Titanium Alloy

Cable Length 200 cm

Welding Handle 222 x 52 x 52 mm / 0.5 kg

Machine 300 x 268 x 104 mm / 3.6 kg

mailto:service@ussolid.com


Example Diagram of Welding Effect 

 

 



 

                     

ULTRASCHALL-SCHWEISSMASCHINE 

Modell: DH-80W(Netz Schweißen)	

Benutzerhandbuch	



Vielen Dank, dass Sie sich für die Ultraschall-Schweißmaschine von U.S. Solid 
entschieden haben. 

Bije überprüfen Sie zuerst das Paket, um sicherzustellen, dass es beim Transport 
nicht beschädigt wurde, bevor Sie es verwenden. Bei Fragen kontak?eren Sie uns 
bije unter service@ussolid.com für Hilfe. 

Um das beste Nutzungserlebnis sicherzustellen, empfehlen wir Ihnen, das 
Benutzerhandbuch gründlich zu lesen und es für zukünmige Referenzen 
aufzubewahren. 

Produktverwendung  

Ultrasonic-Schweißmaschinen können für das Schweißen von 
Thermoplastmaterialien, das Schweißen oder Nieten von Kunststoffen, das 
Schweißen verschiedener Stoffe, das Gummischweißen und das Umformen von 
Thermoplastkunststoffen verwendet werden. 

Produktmerkmale 

• Split-Design, einfaches und elegantes Aussehen, einfache Bedienung. 

• Handgeführtes Schweißen, flexibel und bequem, mit ergonomischem Design für 
leichte Kontrolle und Nutzung. 

• Stabiler Ultraschallgenerator, der automa?sch, schnell und präzise 
Ultraschallschweißaufgaben ausführen kann. 

• Gijerar?ge Schweißnaht, größere Schweißfläche, sicherer. 

• Automa?sche Amplitudenkompensa?on, die automa?sch die op?male 
Resonanzausgabe gemäß Proben unterschiedlicher Materialien kompensieren kann. 

• Die ultraschalltechnologie op?miert die thermischen Schweißfehler (Vermeidung 
von Vergilbung, Randverbrennung und virtuellem Schweißmangel). 

• Tragbarer Betrieb, schnell, sauber, sicher und stabil. 

• Die Schaltung ist mit Schutzeinrichtungen ausgestajet. 



Der Ultraschallschweißprinzip 
 

Diagramm der Ultraschallschweißung 
Das Prinzip der Ultraschallschweißmaschine besteht darin, elektrische Energie in ultrasonische 
mechanische Energie umzuwandeln. Dies wird durch Verwendung eines piezoelektrischen 
Keramikwandlers erreicht, der mechanische Vibra?onen an den Schweißkopf überträgt, der 
mit einer Frequenz von 28.000 bis 40.000 Mal pro Sekunde vibriert. Die mechanische 
Vibra?on wird dann über den Amplitudenumformer auf das Werkstück übertragen, wodurch 
die molekulare Struktur des Materials durch die erzeugte Hitze zerlegt wird, um die Oberfläche 
des Werkstücks zu schmelzen und zu verschmelzen. Die resul?erende Bindungsfes?gkeit ist 
vergleichbar mit der des Ausgangsmaterials aus Kunststoff. 

Produktdiagramm & Betrieb 
 

Schließen Sie das Netzteil an, schalten Sie die Maschine ein, stellen Sie die 
Ultraschallleistung ein, drücken und halten Sie die "Auslösetaste" für die Schweißausgabe. 



Produktgröße 

Maschine 
 

Schweißgriff 



Technische Daten 

GaranKe 

U.S. Solid gewährt, dass Ihre Ultraschallschweißmaschine frei von Material- oder 
Verarbeitungsfehlern bei normalem Gebrauch und Service für ein Jahr ab dem Datum 
des ursprünglichen Kaufs ist. Alle defekten Geräte unter normalem Gebrauch werden 
kostenlos repariert oder ersetzt. Alle Teile, außer verschleißanfälligen 
Schweißzubehörteilen, sind durch diese Garan?e abgedeckt. 
 

KontakKere uns 

Website: www.ussolid.com 

Email: service@ussolid.com 

Adresse: 4560 Johnston Parkway, Cleveland, Ohio 44128 USA 

Modell DH-80W

Stromversorgung AC 220V, 50 Hz

Ultraschallleistung 500 W

Ultraschallfrequenz 28 ± 3 kHz Frequenzsweep

Leistungsanpassung 10%-100%(Knopf)

Piezoelektrischer Frequenzumwandler
CV33, PZT Bleioxid-Zirkonat-Titanat 

Piezoelektrische Keramik

Schweißkopfdurchmesser 9 mm

Schweißkopfmaterial Titanlegierung

Kabellänge 200 cm

Schweißgriff 222 x 52 x 52 mm / 0.5 kg

Maschine 300 x 268 x 104 mm/ 3.6 kg

mailto:service@ussolid.com


Beispiel-Diagramm des Schweißeffekts 

 


